國立中興大學理學院英文能力檢定獎勵申請表 
申請日期：　　 年 　 月  　日
	姓名
	
	系(所)
	
	年級
	          

	身分證
字  號
	
	學號
	
	E-mail
	

	學制
	□學士班     □碩士班     □博士班

	戶籍地址
	
	電話
	住家：
手機：

	若僅具成績單證明，無須填寫下列證照字號。

	檢定名稱
	
	證照字號
(無則免填)
	

	檢定等級
成    績
	聽力:
閱讀:
口說:
寫作:
	級數:
級數:
級數:
級數:
	證照或
成績單
取得日期
	      年月日

	備考心得分享
（三部分字數總和不得少於 500 字。此內容將以去識別化的方式用於理學院雙語計畫相關宣傳）
	備考計劃
（請簡要描述你的準備過程，如每日學習時數與使用的學習資源。）
	

	
	心得分享
（你覺得哪些技巧或資源幫助最大？過程中有遇到什麼挑戰？）
	

	
	未來目標
（未來希望加強哪些能力，並如何在日常學習中落實？）
	

	是否接受過本校類似之補助
	□有    □無
	  銀行帳號   局號：                 
             帳號：                  

	※檢附文件（請確實備妥相關文件，逾期不予受理） 
□學生證正本及影本(正本驗證後發還，影本留存)
□考試成績證明正本及影本（正本驗證後發還，影本留存)
□申請人銀行存簿封面影本
若考試成績證明上所載姓名為英文者，應另附足資證明英文姓名之證件（例如護照）供驗證。

	本人所提供英語檢定及格證書正本及成績單正本如有不實，願自負法律責任，且本人本張證照未重複申請學校其他獎勵。           申請人簽章：                

	學生證影本正面浮貼處
	學生證影本反面浮貼處

	本人 銀行存摺影本 浮貼處






	學生考試成績證明影本浮貼處

	












	理學院審核欄

	審核結果
	□合於獎勵要件。
□不合獎勵要件，原因：                                           

	獎勵金額
	新台幣           元整
(英文能力聽力:      元/閱讀:      元/口說:      元/寫作:      元)

	承辦人核章
	
	單位主管核章
	




College of Science, National Chung Hsing University
Application Form for the Reward of English Proficiency Test (Student Ver.)  
　Date of Application：　　 Year 　 Month  　Day
	Name
	
	Department
	
	Grade
	          

	National Identity No.
	
	Student ID.
	
	E-mail
	

	Academic system
	□Bachelor     □Master    □Doctoral

	Address
	
	Phone Number
	

	There is no need to fill in the certificate number if you only have the transcript。

	Name of Test
	
	Certificate No. (Optional)
	

	Test Scores
	Listening:
Reading:
Speaking:
Writing:
	Grade:
Grade:
Grade:
Grade:
	Certificate or transcript
Acquisition date
	 (Year)/   (Month)/   (Day)

	Reflection on Test Preparation
(The combined word count of the three sections must not be less than 500 words. This content will be anonymized and used for promotional purposes related to the bilingual program of the College of Science.)
	Preparation Plan
(Briefly describe your preparation process, including daily study hours and learning resources used.)
	

	
	Reflection and Insights
(Which techniques or resources were the most helpful? What challenges did you encounter during the process?)
	

	
	Future Goals
(What abilities do you hope to enhance in the future, and how do you plan to incorporate them into your daily learning routine?)
	

	Have you received similar subsidies from our school?
	□Yes    
□No
	Bank Account
Branch Name：                             
Account Name：                            
Account No.：                            

	※Attached documents (Please make sure you have the relevant documents ready; late documents will not be accepted)  
□Original and photocopy of student documents (original to be returned after verification, photocopy to be retained)
□Original and photocopy of examination score certificate (the original will be returned after verification, and the photocopy will be retained)
□Copy of the cover of the applicant’s bank deposit book
If the name on the test score certificate is in English, a document (such as a passport) sufficient to prove the English name should be attached for verification.

	I will bear legal liability if the original certificate or transcript of the English proficiency test I submit is false. I certify that I have not applied for any other rewards from the University using the same certificate or transcript.
        Applicant’s Signature：                          

	Attach copy of the front of student ID card
	Attach copy of the back of student ID card

	Attach the copy of the applicant’s bank passbook cover

	Attach the copy of the applicant’s transcript.

	














	Review by the College of Science

	Review Result
	□ Eligible for the reward
□ Not eligible for the reward because:                        

	Total Amount of Reward
	NTD                
(Listening:$      /Reading:$       /Speaking:$       Writing:$       )     

	Administrator Stamp
	
	Approval by the Unit Supervisor
	







